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 افشاریان با تئاترش
 به خانه ها می آید

کوتــــاه

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
با بیان اینکه جشنواره موسیقی 
فجر از 28 بهمن ماه آغاز می شود، 
گفت: در همه بخش های جشنواره 
فجر، استقبال بسیار خوب بوده 
حتی بهتر از سال های گذشته 
اسماعیلی  محمدمهدی  بود. 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در گفت وگو با »فارس«، درباره 
میزان استقبال از جشنواره فجر 
بخش ها،  همه  در  کرد:  بیان 
استقبال بسیار خوب بوده حتی 
بهتر از سال های گذشته است. 
وزیر ارشاد با بیان اینکه جشنواره 
بهمن ماه   28 از  فجر  موسیقی 
آغاز می شود، ادامه داد: بسیاری 

اجرا  مشهور  خواننده های  از 
گذاشتند و ما هم از این فعالیت ها 
حمایت می کنیم. اسماعیلی گفت: 
بنا داریم فعالیت های فرهنگی 

نظیر جشنواره تئاترفجر پرنشاط 
و پرشور برگزار شود. استقبال از 
جشنواره تئاتر فجر به حدی زیاد 
بود که ملت برای تماشای تئاتر 

روی زمین نشسته بودند. وی 
افزود: در جشنواره فیلم فجر مردم 
برای تماشای فیلم های جشنواره 
به سختی بلیت پیدا می کردند و 
صف های طولانی برای خرید بلیت 
تشکیل شده بود که نشان از نیاز 
مردم به این فضا دارد. وزیر ارشاد 
ضمن تاکید بر اینکه جامعه به شور 
و نشاط حاصل از جشنواره ها و 
رویدادهای فرهنگی نیاز دارد، 
تصریح کرد: ما در حال تقویت 
فضای شور و نشاط در چارچوب 
قانون هستیم. تاکید می کنم دولت 
و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در 
چارچوب قانون از همه فعالیت های 
فرهنگی و هنری حمایت می کند.

محمدمهدی اسماعیلی: 

استقبال از جشنواره فجر بیشتر از سال های گذشته بود

بیـــن المـــلل
 

 
خبـــــــر

 آلمانی ها علیه عرضه سلاح 
به اوکراین تظاهرات کردند

صدها نفر از معترضان آلمانی با تظاهرات در شهرهای 
این کشور از دولت خود خواستند تا عرضه سلاح به 
اوکراین را متوقف کند. به گزارش »فارس«، صدها نفر 
از مردم آلمان با تظاهرات در شهرهای مختلف این 
کشور از مقام های کشور خود درخواست کردند تا عرضه 
تسلیحات به اوکراین را متوقف کند. معترضان آلمانی با 
حمل پلاکاردهایی خواستار صلح در اوکراین و مذاکره 
بین طرف های روسی و اوکراینی شدند. طبق این گزارش، 
مردم در آلمان پلاکاردهایی را به همراه داشتند که بر روی 
آنها نوشته شده بود: »تحویل سلاح به اوکراین برعهده ما 
نیست.« پیش از این نیز، اواسط بهمن ماه، ساکنان شهر 
نورنبرگ آلمان به خیابان ها آمدند و در تظاهرات علیه 
ارسال تانک لئوپارد به اوکراین شرکت کردند. در این 
تظاهرات مردم در حالی که بنر »ما خط قرمز هستیم!« را 
حمل می کردند، به تصمیم دولت آلمان برای ارسال تانک 
به اوکراین اعتراض کردند. یک نظرسنجی عمومی تفاوت 
در نگرش آلمانی ها را در خصوص ارسال تانک های آلمانی 
به اوکراین نشان داده است. نتایج  این نظرسنجی نشان 
داد که ۴۶ درصد از آلمانی ها موافق و ۴۳ درصد مخالف 

ارسال این تانک ها بودند.
 

 آمادگی ترکیه برای تسهیل 
ارسال کمک به سوریه

در حالی که شمار تلفات زلزله ترکیه ۳۱هزار و ۶۴۳ نفر 
افزایش یافت، وزیر خارجه این کشور از بازگشایی فرودگاه 
استان »هاتای« و آمادگی آنکارا برای تسهیل ارسال کمک 
ها به سوریه خبر داد. به گزارش مهر به نقل از المیادین، 
»مولود چاووش اوغلو« وزیر امور خارجه ترکیه از بازگشایی 
فرودگاه استان »هاتای« به روی پروازها پس از تعمیر باند 
فرودگاه آسیب دیده از زلزله خبر داد. این خبر در حالی 
است که وزیر امور خارجه ترکیه در نشست خبری در 
استان زلزله زده هاتای باردیگر تأکید کرد که گذرگاه های 
مرزی با طرف سوری فقط برای کمک های بشردوستانه 
به ویژه کمک های بین المللی باز است. مولود چاووش اوغلو 
همچنین تصریح کرد که کشورش زمینه را برای ارسال 
تمامی کمک های خارجی به مناطق زلزله زده در سوریه 
تسهیل می کند و حریم هوایی ترکیه برای کسانی که 
می خواهند مستقیما به سوری ها کمک کنند، باز است. 
وی افزود: جاده های منتهی به گذرگاه مرزی »باب الهوی« 
از طرف خاک سوریه براثر زلزله تخریب شده است. اوغلو 
از سازمان ملل و جامعه جهانی خواست از طریق دو 
گذرگاه در استان »کیلیس« کمک های خود را به شمال 
سوریه برسانند. وزیر خارجه ترکیه در عین حال بازکردن 
گذرگاه های مرزی برای سوری ها در شمال سوریه را 
تکذیب و تأکید کرد که تردد در گذرگاه ها یک طرفه است.

دیمیتری پسکوف:

 اوکراینی ها میز مذاکره با روسیه را ترک کردند
کوتــــاه

سخنگوی کاخ کرملین با بیان اینکه طرف اوکراینی میز 
مذاکره را ترک کرد، گفت: رئیس جمهور اکراین هم هرگونه 
گفت وگو با مسکو را ممنوع کرده است. به گزارش فارس، 
»دیمیتری پسکوف« سخنگوی ریاست جمهوری روسیه 
از بازنگشتن نمایندگان اوکراین به میزمذاکره برای حل 
اختلافات درباره منطقه دونباس انتقاد کرد. پسکوف بیان 
داشت: »شش یا هفت ماه است که داریم این را می گوییم، 
این هیأت اوکراینی بود که مذاکرات با روسیه را ترک کرد و 
سپس به دستور رئیس جمهور این کشور به تماس ها پایان 
داد.« به نوشته وبگاه »ریانووستی«، وی در پاسخ به اینکه 
آیا »پترو پروشنکو« رئیس جمهور سابق اوکراین به روسیه 
پیشنهاد تصرف دونباس را داده بود، توضیح داد: »نظری در 
این باره ندارم اما هیچ رژیمی در مورد سرزمین هایی که به 
آن نیاز دارد، اینگونه عمل نمی کند.« سخنگوی کرملین 
در واکنش به هشدار سرویس اطلاعات خارجی روسیه 

درباره برنامه آمریکا برای ارسال تروریست به این کشور 
جهت ترور مقام های ارشد روسی نیز تصریح کرد که امنیت 

آنها را در بالاترین سطح تأمین می کنند. طبق این گزارش، 
پسکوف ادامه داد: »هیچ برنامه ای برای کاهش میزان حضور 
مقام های روسیه در عموم نداریم. امنیت رئیس جمهور و 
دیگر اشخاص دولتی در سطح مناسبی حفظ می شود و 
تمام خطرات و ریسک ها برای امنیت آنها در نظر گرفته 
می شود.« وی همچنین افزود که دولت روسیه هیچ قصدی 
برای اجرای دومین مرحله از بسیج بخشی از نیروهای 
ارتش این کشور را ندارد. این مقام روس درباره کمک های 
روسیه به زلزله زدگان در سوریه نیز اظهارداشت: »روسیه 
در امور بشردوستانه به دمشق فشار نمی آورد و در تماس و 
کمک پس از زلزله مداومت دارد.« پیش از این نیز »سرگئی 
ریابکوف« معاون وزیر خارجه روسیه با بیان اینکه آمریکا 
و اروپا از انرژی به عنوان سلاح استفاده می کنند، گفت: در 
کوتاه مدت شاهد روند بهبودی روابط مسکو- واشنگتن 

نخواهند بود. 

سفیر روسیه:
لندن برای مصادره اموال بلوکه شده 

مسکو آماده می شود
سفیر مسکو در انگلیس ضمن اشاره به احتمال اخراج 
دیپلمات های روس از لندن، گفت که احتمال ارسال تانک های 
انگلیسی به اوکراین در ماه های مارس و آوریل وجود دارد. به 
گزارش فارس، در ادامه اقدامات ضدروسی کشورهای اروپایی 
و اعمال تحریم های گسترده بر مسکو، اکنون از آماده شدن 
انگلیس برای مصادره اموال بلوکه شده روسیه خبر می رسد. 
»آندری کِلین« سفیر روسیه در لندن  هشدار داد که احتمال 
اخراج دیپلمات های بیشتر از انگلیس و اقدام لندن برای مصادره 
اموال مسدود شده مسکو وجود دارد. کلین بیان داشت: »درباره 
اخراج ها، اینکه ممکن است هر غافلگیری برای سالگرد آغاز 
عملیات نظامی ویژه در اوکراین آماده شده باشد را رد نمی کنم. 
ما می دانیم که تدارکات انجام شده و اینکه چه دردسرهایی 
خواهیم داشت.« وی با بیان اینکه دولت انگلیس برای مصادره 
اموال بلوکه شده روسیه آماده می شود، توضیح داد: »با اینکه همه 
در کشورهای غربی می دانند چنین کاری غیرقانونی است و هیچ 
مبنای حقوقی هم ندارد، ولی منطق منحرف غرب این است که 
باید قانونی برای این کار ابداع کرد.«  ریانووستی همچنین به 
نقل از کلین نوشت: احتمال ارسال تانک های انگلیسی چلنجر2- 
به اوکراین در ماه های مارس و آوریل وجود دارد. سفیر مسکو 
گفت : »چلنجر2 یک خودروی زرهی پیچیده و سنگین است. 
نظامیان اوکراینی در حال آموختن کار با آن در انگلیس هستند. 
فعلا زمانی برای ارسال تعیین نشده، ولی احتمالا تا در ماه های 

مارس و آوریل ارسال شوند.« 
 

چین:
 آمریکا بزرگترین جاسوس دنیاست

وزارت خارجه چین در پاسخ به اتهامات مقامات واشنگتن 
در زمینه ارسال بالن های جاسوسی به این کشور تاکید کرد 
که آمریکا خودش بزرگترین شبکه جاسوسی جهان را دارد. به 
گزارش فارس، »وانگ ونبین« سخنگوی وزارت خارجه چین در 
واکنش به مواضع اخیر واشنگتن علیه این کشور در زمینه ورود 
بالن های چینی به حریم ایالات متحده، آمریکا را بزرگترین قدرت 
جاسوسی جهان با یک شبکه گسترده اطلاعاتی خواند. ونبین 
بیان داشت: این آمریکاست که بزرگترین قدرت جاسوسی با یک 
شبکه گسترده اطلاعاتی جهانی است. براساس گزارش خبرگزاری 
تاس، وی همچنین تاکید کرد: آژانس امنیت ملی آمریکا پیام های 
متنی و تلفن ها از جمله تماس های مقامات رده بالای جهان از 
جمله آلمان، فرانسه، نروژ، سوئد، هلند و دیگران رهبران اروپایی 
را ردیابی و از آنها جاسوسی می کند. وزارت خارجه چین پیش از 
این در واکنش به اتهامات طرف آمریکایی گفته بود که کاوشگر 
هواشناسی چین به طور تصادفی وارد حریم هوایی آمریکا شده 
است. شامگاه شنبه ۱5 بهمن رسانه های آمریکایی گزارش دادند، 
دو جنگنده »اف22-« آمریکایی بعد از کشف یک بالنُ اطلاعاتی 
چینی که مدت ها  در حریم هوایی این کشور گشت زنی کرده بود، 

آن را بر فراز اقیانوس اطلس سرنگون کردند. 

سازمان مدیریت حوادث غیرمترقبه ترکیه )آفاد( اعلام 
کرد که شمار تلفات زلزله در این کشور به ۳۱ هزارو۶۴۳ نفر 
افزایش یافته است. به گزارش فارس، با گذشت یک هفته 
از زلزله ویرانگر و مرگبار در ترکیه، مقام  های این کشور روز 
دوشنبه  آمار جدیدی از شمار قربانیان زمین لرزه مخابره 
کردند. منابع رسانه ای از آنکارا پایتخت ترکیه خبر دادند که 
تعداد زلزله دوشنبه هفته گذشته در این کشور همچنان رو 
به افزایش است و آمار جدیدی از کشته های این زلزله ثبت 
شده است. به گزارش العربیه، سازمان مدیریت حوادث 
غیرمترقبه ترکیه )آفاد( خبر داد: شمار تلفات زلزله در 
این کشور به ۳۱ هزار و ۶۴۳ نفر افزایش یافته است. بنا بر 

اعلام این نهاد دولتی ترکیه، 2۷2۴ پس لرزه از زمان زلزله 
هفته گذشته در این کشور ثبت شده است. دوشنبه هفته 
گذشته بود که زمین لرزه ای به بزرگی ۷.8 درجه در مقیاس 
ریشتر به مرکزیت ترکیه، بخش های زیادی از منطقه غرب 
آسیا و شرق مدیترانه را به لرزه درآورد. داده های مراکز 
زلزله نگاری حاکی از آن بود که این زمین لرزه در مرز 
ترکیه و سوریه و در 2۶ کیلومتری شمال شرق غازی آنتپ 
ترکیه رخ داده است. »مارتین گریفیتس« معاون دبیرکل 
سازمان  ملل در مسائل انسانی و امداد اضطراری پیش بینی 
کرد که شمار تلفات زمین لرزه شدید ترکیه و سوریه »دو 
برابر یا بیشتر« خواهد شد. این مقام ارشد امدادی سازمان 

ملل وارد »قهرمان مرعش« کانون اولین زمین لرزه ۷.8 
ریشتری ترکیه شده بود. به رغم تشدید تلاش های دولت 
و ارتش ترکیه کمبود موادغذایی و هجوم شهروندان به 
فروشگاه ها خبرساز شده است. رسانه های ترکیه ای هفته 
گذشته تصاویری منتشر کرده بودند که نشان می داد مردم 
این کشور در برخی از شهرهای جنوبی با کمبود موادغذایی 
مواجه هستند. وبگاه های ترکیه ای از قبیل »آی کری«، 
»2۳درجه« و خبرگزاری »اسپوتنیک« با انتشار تصاویری 
گزارش داده بودند که شهروندان ترکیه ای برای تأمین 
موادغذایی خود به فروشگاهی در استان هاتای هجوم 

برده اند.

تلفات زلزله ترکیه به ۳۱۶۴۳ نفر رسید

سرویس اطلاعات خارجی روسیه اظهارکرد که ارتش آمریکا 
در حال استخدام تروریست ها برای انجام حملات تروریستی 
در خاک روسیه است. به گزارش فارس، سرویس اطلاعات 
خارجی روسیه )SVR(  در بیانیه ای از تلاش ایالات متحده 
آمریکا برای انجام حملات تروریستی علیه مقام های روس 
خبر داد. بنا بر گزارش خبرگزاری »اسپوتنیک«، سرویس 
اطلاعات خارجی روسیه خبر داد:  ارتش ایالات متحده در حال 
استخدام جنگجویان تروریستی برای انجام حملات تروریستی 
 )CIS( در قلمرو روسیه و کشورهای مستقل مشترک المنافع
است. براساس این گزارش، سرویس اطلاعات خارجی روسیه 
می گوید: نیروهای امنیتی ایالات متحده که »ایده احمقانه 

روسیه خونریز« را دنبال می کنند، استفاده از تروریست ها 
برای پیش برد اهدافشان را قابل قبول می دانند. در این بیانیه 
آمده است: »ما شاهد از دست رفتن هرگونه اصول اخلاقی در 
میان نیروهای امنیتی ایالات متحده هستیم. استراتژیست های 
واشنگتن که ایده احمقانه روسیه خونریز را دنبال می کنند، 
استفاده مستقیم از تروریست ها برای اهداف کثیف خود را 
قابل قبول می دانند. چنین اقداماتی واشنگتن را با بزرگترین 
گروه های تروریستی بین المللی هم ردیف می کند.« این خبر 
در حالی منتشر شده است که سفارتخانه آمریکا در مسکو نیز 
با صدور بیانیه ای به شهروندان آمریکایی در خصوص سفر به 
روسیه هشدار داد و همچنین به آن دسته از آمریکایی هایی که 

در روسیه نیز زندگی می کنند، توصیه کرد که خاک روسیه را 
ترک کنند. دفتر نمایندگی دیپلماتیک آمریکا در بیانیه خود 
خطاب به شهروندان آمریکایی تأکید کرده بود: »به واسطه 
پیامدهای غیرقابل پیش بینی تهاجم تمام عیار بی دلیل 
نیروهای ارتش روسیه به اوکراین، به روسیه سفر نکنید«.  
روابط میان مسکو و واشنگتن پس از عملیات نظامی سال 
گذشته روسیه در اوکراین بیش از پیش تیره شده است و 
ایالات متحده به بهانه حمایت از اوکراین، فشار تحریم ها علیه 
روسیه را تشدید بخشیده است و با عرضه تسلیحات به کی یف 
نه تنها کمکی به آرام کردن تنش ها در اوکراین نکرده است 

بلکه به تشدید آن  کمک کرده است.

مسکو:

 آمریکا در حال طراحی حمله تروریستی در خاک روسیه است

یوسف بچاری:
»نقد سینما« به صورت هفتگی 

ادامه می یابد
تهیه کننده »نقدسینما« درباره ادامه این 
برنامه بعداز جشنواره فیلم فجر بیان کرد: 
هنوز جزئیات آن مشخص نیست اما پخش 
آن به صورت هفتگی از شبکه چهار ادامه 
خواهد داشت. یوسف بچاری تهیه کننده برنامه 
»نقدسینما« درباره این برنامه که همزمان با 
چهل ویکمین جشنواره فیلم فجر پس از دو 
سال به آنتن تلویزیون بازگشت به »مهر« 
گفت: این برنامه بعد از 2 سال به همت سازمان 
سینمایی سوره دوباره شروع به کار کرد، اساس 
شکل گیری برنامه هم با سازمان سینمایی 
سوره بود که قدم اول را برای تولید برداشت و با 
پایان جشنواره فجر هم صحبت هایی انجام شد 
و قرار است »نقد سینما« ادامه داشته باشد. وی 
درباره رقابت با »هفت« و اینکه قسمت های 
ویژه جشنواره این برنامه چه بازخوردهایی 
داشته است اضافه کرد: ما در دل کار بودیم و 
آخرین برنامه را در ایام جشنواره فجر داشتیم 
و مخاطبان بهتر می توانند در این باره نظر 
دهند اما در کل بازخوردهای خوبی دریافت 
کردیم. بچاری درباره حواشی و چالش های 
این دوره از جشنواره فجر و اینکه چقدر روی 
برنامه اثر گذاشته است نیز بیان کرد: خدا را 
شکر به شکلی روان برنامه به تولید رسید و 
چالش چندانی نداشتیم و اصول موردنظر 
خود را همیشه در نظر داشتیم. خوشبختانه 
در دوره جدید هم گروه فرهنگ و ادب 
شبکه چهار و هم معاونت سینمایی سازمان 
سوره خیلی کمک کردند. وی اضافه کرد: 
از طرفی ما سعی کردیم روند خود را پیش 
ببریم، تمام فیلم هایی که در قالب جشنواره 
نمایش داده شدند در »نقدسینما« درباره 
آنها صحبت کردیم. اگر صاحبان آثار امکان 
حضور در جشنواره را داشتند در برنامه هم 
حضور پیدا می کردند. در عین حال توانستیم 
همه فیلم های جشنواره را مرور و بررسی 
کرده و به هر 2۴ فیلم پرداختیم. تهیه کننده 
»نقدسینما« درباره نحوه ادامه پخش این 
برنامه افزود: هنوز شرایط قطعی نیست اما 
براساس آنچه پیش بینی شده قرار است این 
برنامه همچنان جمعه شب ها از شبکه چهار 
به صورت زنده پخش شود. در یکی دو سال 
گذشته سیستم اکران و نمایش فیلم دچار 
رکود و سینما کم کارتر شده بود و به همین 
دلیل تولید برنامه سینمایی هم با مشکلاتی 
مواجه بود. حالا و برای ادامه برنامه باید ساختار 
نهایی شکل بگیرد، به ویژه اینکه می خواهیم 

جدی تر وارد سینما شویم.

کاظم نظری:

مرکز آکادمی تئاتر کشور تأسیس می شود

 ارسال طرح به صداوسیما 
فقط با یک شماره تلفن

مدیر تولید، تامین و بررسی دفتر فیلمنامه صداوسیما 
بیان داشت: تمامی تهیه کنندگان، کارگردانان، نویسندگان 
و فیلمنامه نویسان می توانند طرح های خود را از طریق 
اپلیکیشن »بله« بدون واسطه و براساس آیین نامه محتوایی 
و اجرایی که از قبل مشخص و تعیین شده است به دفتر 
فیلمنامه رسانه ملی ارائه کنند. اکرم صادقی با اعلام شماره 
تماس ۰۹۳۶۴5۱25۹۰ که مربوط به اداره کل فیلمنامه 
است، توضیح داد: براساس آیین نامه های ارائه شده، در هر 
طرح ذکر نام طرح، نام نویسنده، نام ارائه دهنده، نسبت طرح با 
محورهای ۱2 گانه واجد اولویت محتوایی سند تحول سازمان 
صداوسیما در افق ۱۴۰5، قالب طرح، منبع اقتباس، تاریخ 
ارائه و شماره تلفن ارائه دهنده الزامی است. تمامی فرایندها 
و جزئیات لازم دیگر نیز با دقت در آئین نامه های اجرایی و 
محتوایی ذکر شده اند. به گفته وی از زمان شروع به کار دفتر 
فیلمنامه صداوسیما تاکنون 5۰۶ طرح به دفتر ارسال شده که 
از این تعداد ده ها طرح تایید شده است و با نویسندگان آنها 
بابت توجیه نکات کارشناسی و مدنظر دفتر فیلمنامه رسانه 
ملی جلسات حضوری برگزار شده است و این طرح ها در فرایند 
نگارش قرار گرفته اند. صادقی ادامه داد: ارائه دهندگان طرح ها 
از همان طریقی که طرح های شان را ارسال کرده اند می توانند 
پیگیری کنند و مطلع شوند که طرح هایشان در چه مرحله ای از 
فرایند کارشناسی و بررسی است؛ ضمن اینکه نتیجه ارزیابی ها 
به صورت مکتوب برای ارائه دهنده هر طرح ارسال خواهد شد. 
مدیر تولید، تامین و بررسی دفتر فیلمنامه صداوسیما افزود: 
بعد از نتیجه کارشناسی، با نویسندگان جلسات حضوری 
برگزار می شود و فیلمنامه نویسان متعهدی که حتی شاید برای 
نخستین بار باشد که در رسانه ملی فیلمنامه ارائه می کنند نیز 
از این قاعده مستثنی نیستند و بعد از اصلاح و بازنویسی موارد 
مطرح شده و رفع اشکالات اصلی طرح به مرحله نهایی و عقد 
قرارداد می رسند. برای نگارش فیلمنامه نیز همراهی و نظارت 
یک کارشناس برای تامین نتیجه حداکثری در نظر گرفته شده 
است. در بخش مشاوره و اجرا نیز ۳۱ پروژه سریال مراحل اولیه 

را گذرانده اند و در مسیر نگارش و تولید قرار دارند. 

نویسنده،  افشاریان،  سجاد 
کارگردان و بازیگر تئاتر که سال 
گذشته نمایش »بک تو بلک« را 
روی صحنه داشت، به زودی فیلم 
تئاتر قبلی خود را با عنوان »هرکسی 
یا روز می میرد یا شب من شبانه روز« 
در فیلیمو اکران می کند. اکران 
آنلاین فیلم تئاتر »هرکسی یا روز 
می میرد یا شب من شبانه روز« به 
کارگردانی سجاد  و  نویسندگی 
افشاریان به زودی آغاز می شود. این 
نمایش سال ۹8 در پردیس تئاتر 
شهرزاد روی صحنه رفت و  حالا 
قرار است از 28 بهمن ماه در فیلیمو 
اکران آنلاین داشته باشد. در این 
فیلم تئاتر، سجاد افشاریان، مرتضی 
درویش زاده، سعید زارعی، نیکو 
بستانی، گیلدا ویشکی، نگار قربانی، 
منصوره بنی احمد، اشکان غلامی، 
دیانا حق شناس، هانی صادقی، نیما 
خطیب شاد، جواد اصغری و محمد 
رحمانیان به عنوان بازیگر حضور 
دارند. این فیلم تئاتر با کیفیت فول 
HD و با دوازده دوربین ضبط، تهیه 
و تدوین شده است و  گروه اجرایی 
این پروژه امیدوارند در این روزهایی 
که تئاتر نسبتا رونق مناسبی ندارد، 
این فیلم تئاتر بتواند تاحدودی این 
خلأ را برای تماشاگران تئاتر پر کند. 
سجاد افشاریان از جمله هنرمندانی 
است که در دوران کرونا با اکران 
فیلم تئاتر موافق بود و پخش فیلم 
تئاتر را در فضای مجازی اتفاقی مهم 
توصیف می کرد. سجاد افشاریان، 
متولد ۳۱ فروردین ۱۳۶۴ در شیراز 
نمایشنامه نویس، بازیگر و کارگردان 
و تهیه کننده تئاتر و نیز نویسنده و 

بازیگر تلویزیون است.  

اطیابی »هتل« را می سازد
مسعود اطیابی برای ساخت فیلم »هتل« درخواست مجوز 
داده است. مسعود اطیابی که امسال »انفرادی« را به عنوان فیلم 
پرفروش سال اکران کرد و این روزها هم »بخارست« را روی 
پرده دارد، درصدد ساخت یک فیلم تازه است. او به تازگی برای 
ساخت فیلمی کمدی با نام »هتل« به تهیه کنندگی محمد 
شایسته درخواست پروانه ساخت داده است. اگر »هتل« 
پروانه ساخت بگیرد فیلمبرداری آن تا پیش از سال جدید 

کلید می خورد.

کاظم نظری، مدیرکل اداره هنرهای نمایشی در 
جلسه معارفه ۴ نفر از مدیران کانون های نمایشی 
انجمن هنرهای نمایشی ایران که شامل کانون 
خیابانی، عروسکی، آیینی- سنتی و دانشگاهی 
است، گفت: در سال ۱۴۰2 مرکز آکادمی تئاتر 
مدیران  معارفه  جلسه  شد.  خواهد  تأسیس 
کانون های خیابانی، عروسکی، آیینی- سنتی و 
دانشگاهی انجمن هنرهای نمایشی ایران روز 2۳ 
بهمن ماه با حضور کاظم نظری، مدیرکل هنرهای 
نمایشی، در اداره کل هنرهای نمایشی برگزار شد. 
در این جلسه با حکم اسرافیل فرج الهی، مدیرعامل 
امیرحسین  ایران،  نمایشی  هنرهای  انجمن 
حریری به عنوان )مدیر کانون تئاتر دانشگاهی(، 
مهدی صفاری نژاد به عنوان )مدیر کانون تئاتر 
آیینی-سنتی(، شهرام نوشیر به عنوان )مدیر 
کانون خیابانی( و عباس شاه محمدزاده به عنوان 
)مدیر کانون تئاتر عروسکی( منصوب شدند. کاظم 
نظری، بیان داشت: »مدیران مسلط و مناسبی 
برای حوزه های کانون نمایش خیابانی، نمایش 
عروسکی، نمایش آیینی-سنتی و دانشگاهی 
منصوب شده اند.« او ادامه داد: »ایران کشوری با 
سلایق مختلف، فرهنگ و آداب ورسوم متفاوت 
است و کانون ها باید در کیفیت تولیدات نمایشی 

کشور بسیار تأثیرگذار باشند. کانون ها باید بستری 
برای فعالیت استان های کشور باشند و صمیمیت، 
رفاقت، هم افزایی و توسعه تئاتر کشور را تأمین 
کنند. چشم انداز اصلی ما وقوع اتفاقات زیبا برای 
تئاتر کشور در سال ۱۴۰2 است.« نظری افزود: 
»هنرمندان تئاتر خیابانی در مناسبت های مختلف 
کشور حضور پررنگی دارند و می توان توسط 
کانون ها بودجه  خوبی برای ادامه فعالیت هنری 
آن ها فراهم کرد.« مدیرکل هنرهای نمایشی با 
بیان اینکه کانون های انجمن هنرهای نمایشی 
بازوهای اجرایی اداره کل هنرهای نمایشی هستند، 
ادامه داد: »کانون ها باید برای تمام مناسبت ها 
برنامه ریزی داشته باشند تا بر مبنای این برنامه ها 
بودجه فعالیت شان فراهم شود. آنها باید برای 
توسعه، بالندگی و رشد تئاتر کشور تلاش کنند.« او 
افزود: »باید به تمام هنرمندان فعال در حوزه نمایش 
سراسر ایران توجه شود و تنها هنرمندان تهران و 
حومه تهران مرکز توجه نباشند.« همچنین اسرافیل 
فرج اللهی، مدیرعامل انجمن هنرهای نمایشی 
کشور بیان داشت: »ما نماینده کل ایران هستیم 
و باید حامی تمام هنرمندان کشور باشیم و سعی 
کنیم برای همه افراد به ویژه افرادی که محدودیت 
امکانات دارند، تلاش کنیم.« در ادامه کاظم نظری 

با اشاره به مؤثربودن بخش کانون دانشگاهی 
اظهارکرد: »ما در تلاش راه اندازی مرکز آکادمی 
تئاتر هستیم و این مرکز تخصصی نهادی برای 
ایجاد بورس تحصیلی است. این آکادمی در جذب 
نیرو توسط وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی بسیار 
مؤثر است، بنابراین دانشگاه ها باید درگیر شوند 
و جشنواره بین المللی تئاتر دانشگاهی در کانون 
شکل بگیرد.« شهرام نوشیر، مدیر کانون خیابانی 
هم گفت: »کانون تئاتر خیابانی باید در استان های 
مختلف نیز دفتر داشته باشد. کانون ها باید دست 
در دست یکدیگر دهند و مکمل باشند.« پس  از این، 
عباس شاه محمدزاده ضمن تشکر از اعتماد اداره کل  
هنرهای نمایشی اظهارکرد: »امیدوارم در کنار سایر 
کانون ها به اهداف مشخص شده برسیم.« همچنین 
مهدی صفاری نژاد، مدیر کانون آیینی-سنتی در 
ادامه جلسه گفت: »از اعتماد شما تشکر می کنم 
و سعی می کنم تا آرشیو نمایش های آیینی-سنتی 
تکمیل شود.« امیرحسین حریری، مدیر کانون تئاتر 
دانشگاهی در ادامه توضیح داد: »وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی و اداره کل هنرهای نمایشی در 
حوزه های مختلف نمایشی چون نمایش خیابانی، 
عروسکی و... متولیان امر هستند اما در بحث تئاتر 
دانشگاهی چندین متولی داریم. تئاتر دانشگاهی 
در حوزه تعلیم با آموزش عالی، در حوزه تربیت 
هنرجویان با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در 
قالب آموزش های هنری و در مقوله مهارت محوری 

با حوزه آموزش های فنی حرفه ای مواجه است.« 


